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6. Sidewalk Design Guidelines 

 Lignes directrices sur la conception des trottoirs 

 
Committee Recommendations 

That Council approve: 

1. That City staff—in the upcoming review of sidewalk design 
guidelines—give consideration to the two current sidewalk designs 
(ramp- and drop-style), as well as giving consideration to an 
alternate design in which the full width of the sidewalk remains flat 
and level, with a mountable curb serving to provide driveway access; 
and 

2. That in the interim until the staff review is completed and design 
guidelines are updated or confirmed by City Council, City staff 
increase the consultation with the local councillor on the possibility 
of implementing either ramp-style or drop-style sidewalks for current 
and upcoming road re-construction projects in their respective ward, 
assuming the preferred design meets current standards. 

 

Recommandations du Comité 

Que le Conseil approuve que : 

1. le personnel de la Ville, dans son examen des lignes directrices sur 
la conception des trottoirs, envisage les deux styles de trottoirs 
actuels (bateau de trottoir et dénivellation) ainsi que d’autres 
modèles proposant une surface plane et sans dénivellation, avec une 
bordure 3 franchissable pour l’accès aux entrées de cour; 

2. d’ici à ce qu’il ait terminé son examen et que les lignes directrices 
aient été mises à jour ou confirmées par le Conseil municipal, le 
personnel de la Ville multiplie les consultations avec les conseillers 
locaux concernant l’intégration de bateaux de trottoir ou de trottoirs 
avec dénivellation pour les projets de réfection en cours ou à venir 
dans leur quartier respectif, pourvu que l’option privilégiée réponde 
aux critères de conception. 
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Documentation/Documentation 

1. Councillor S. Menard’s report, dated 27 April 2023 (ACS2023-OCC-CCS-
0060)  

Rapport du conseiller S. Menard, daté le 27 avril 2023 (ACS2023-OCC-
CCS-0060) 


	Committee Recommendations

